

DIY SRAYSTONE® Limited Warranty

10-YEARS LIMITED WARRANTY FOR DIYSPRAYSTONE COATING

THIS LIMITED WARRANTY APPLIES TO PRODUCTS SOLD IN NORTH AMERICA

DIY SRPAYSTONE warrants that Spraystone, when used according to specifications, will not (1) peel from a properly prepared and primed surface (2) blister from a properly prepared and primed surface and (3) weather to expose the underlying surface, provided that the product was applied according to specifications and by a factory trained installer. This warranty shall be in effect for 10 years.

If the product fails to perform as explained above, DIY SPRAYSTONE will, as your exclusive remedy, either refund the original purchase price or provide a product of equal value sufficient to repair the , blistering, or weathered area.

No warranty is given for factors beyond our control, such as improper application, damage by others, poor condition of substrate, improper waterproofing, structural defects, etc.

This warranty specifically excludes labor or cost of labor for the application or removal of any product as well as any indirect, consequential or incidental damages.

Some states or provinces do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitation or exclusion may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights, and you may have other rights, which vary from state to state or provinces.

DIY SRAYSTONE® GARANTIE LIMITÉE

10-ANS POUR REVÊTEMENT DIYSPRAYSTONE

CETTE GARANTIE LIMITÉE S'APPLIQUE SEULEMENT SUR LES PRODUITS VENDUS EN AMÉRIQUE DU NORD

DIY SRPAYSTONE garantit que le revêtement Spraystone, lorsqu'il est utilisé conformément aux spécifications, (1) ne s'écaillera pas d'une surface bien préparée et bien apprêtée, (2) ne cloquera pas d'une surface bien préparée et bien apprêtée et que, (3) les intempéries n'exposeront pas la surface sous-jacente, à condition que le produit ait été appliqué selon les spécifications et par un installateur formé à cet effet. Cette garantie est en vigueur pour 10 ans.

Si le produit ne performe pas comme expliqué ci-dessus, DIY SPRAYSTONE pourra, comme votre seul recours, soit rembourser le prix d'achat initial ou alors fournir un produit de valeur égale suffisant pour réparer les cloques ou la zone altérée.

Aucune garantie ne couvre les facteurs hors de notre volonté, comme une mauvaise application, les dommages causés par d'autres, le mauvais état du substrat de base, une étanchéité incorrecte, des défauts de structure, etc.

Cette garantie exclut spécifiquement la main-d'œuvre ou le coût de la main-d'œuvre pour l'application ou l'enlèvement de tout produit, ainsi que des dommages indirects, consécutifs ou accessoires.

Certains États et provinces ne permettent pas l'exclusion ou la limitation des dommages indirects ou consécutifs, de sorte que la limitation ou l'exclusion ci-dessus peuvent ne pas vous concerner. Cette garantie vous donne des droits spécifiques, et vous pouvez avoir d'autres droits, qui varient d'un État à l'autre et/ou provinces.

DIY Spraystone by/par
Leadvision International
Service des réclamations
80 chemin Richelieu,
Saint-Mathias, Qc. J3L 0L5
Email service@leadvisioninternational.com